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DOVREGUBBEN
2024 – 1

ORGAN FOR TRONDHJEM MODELLJERNBANEKLUBB

Det er igjen tid for årsmøte i TMJK!  Denne utgaven av Dovre gubben inneholder først og 
fremst årsrapport, møteinnkallingen, utdrag av regnskapet og referat fra forrige årsmøte. 

Årsmøtet er 5. mars 2024 kl 20. Stemmerett krever fullt medlemskap. Sted for møtet er 
på Ringve skole.

Årsmøte 2024: 

ET GODT ARBEIDSÅR PÅ RINGVE!

Fra kjørekveld på Ringvebanen 12. desember 2023, som var en av seks slike i 2023. Et langs godstog med dobbel 
Di 3 i original grønn utførelse er på vei mot Orkla bro. Vår kasserer Arne Heggeseth kjører med sitt eget materiell, 
hvilket er ganske vanlig på kjørekvelder. Klubben har noe materiell selv, men det er artig når deltagerne kommer 
med sitt eget og vi får se nye flotte modeller av lok og vogner.  



Fig.1 - Plan over anlegget ved starten av 2023
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ÅRSBERETNING 2023

ÅRET SOM BLE FORKORTET
2023 startet med nedstengte lokaler da det brant på Ringve skole 22. des. 2022. 1. april fikk vi tilgang igjen, slik at vi 
i realiteten har hatt et ni måneders år, altså bare 3/4 av et vanlig år. Så fikk vi to innbrudd i juni, men de ulemper det 
medførte. Likevel har vi fått bygget mye på anlegget. Det har vært 29 ordinære byggekvelder og seks kjørekvelder.

Administrasjon og medlemmer
Ved utgangen av 2022 var medlemssammensetningen slik:

• Fullt betalende medlemmer (kontingent 900,-): 13
• Støttemedlemmer: 4
• Æresmedlem: 1
Ved utgangen av 2023 var medlemssammensetningen slik:

• Fullt betalende medlemmer (kontingent 900,-): 13
• Støttemedlemmer: 5
• Æresmedlem: 1
Styret har gjennom hele 2023 vært sammensatt slik:

• Leder: Svein Sando
• Kasserer: Arne Heggeseth
• Sekretær: Morten Weraas
• Styremedlemmer: Georg Reppe og Jan Erik Lyse

Medlemmer som aktivt deltar i bygging og drift av 
anlegget – viktigste arbeidsområder angis:

• Åge Jørstad: spor og sporunderlag, planarbeid
• Jan Erik Lyse: snekkerier
• Per Arne Eriksen: landskap
• Jeroen Wessels: elektro, landskap
• Bjørn Pedersen: landskap
• Ola Renolen: landskap
• Jan Oskar Aaknes Rydgjord: bistår Lyse, egne 
prosjekter etter hvert.
• Arne Heggeseth: modellbygging på hjemmeverksted
• Georg Reppe: Understøtter på mange måter både på 
og utenfor møtene
• Svein Sando: Planarbeid, spor, elektro, landskap og 
administrasjon
Årsmøtet ble avholdt på To tårn, Marienborg, 28. mars 
2023. Referat fra møtet finnes lenger fram i denne 
innkallingen.



Fig. 3 - Orkla bro med avkortet landskap i 
bakgrunnen. (12.12.23)

Fig. 5 - Vestre Fiklagard under kjørekvelden 7. 
november. Når den ikke er i bruk, står den plassert 
langs veggen inn mot verkstedet, og på fire hjulsatte 
små flåter som letter flytting av den.
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Arbeidet på hovedanlegget
Det har vært aktivitet på anlegget så og si hver eneste tirsdag 
fra og med 1. april 2023. De fleste gangene var det bygging 
på anlegget, og seks ganger kjørekvelder. Banen har vært 
kjørbar fra Nordre Fiklagard og "sydover" i hele lengden 
gjennom hele året, hvilket muliggjorde alle kjørekveldene.

Det henvises til utsendte Dovregubben-2 2023 (20.11.23) for 
mer detaljert beskrivelse av hva som er gjort med anlegget i 
2023. Beskrivelsen nedenfor er derfor mer kortfattet.

Status for anlegget i starten av 2023 framgår av fig. 1 på 
foregående side.

Følgende større endringer er gjort i planene for anlegget 
i løpet av 2023, i kronologisk rekkefølge med hensyn til 
oppstart:

• April: Total omlegging av overgangen mellom 
Gjevingåsen og Vindheim stasjon. Svingbar bro ble 
erstattet med løftbar bro som samtidig er "tynnere" slik 
at det er lettere å bøye seg og gå under.  Banen ble brutt 
etter jørekveld 6. juni, men ny bro var kjørbar allerede 
fra 21.juli.

• September: Forenkling av landskapspartiet bak Orkla 
bro. Planen var å fylle hele den tilgjengelige plassen 
med synlig landskap (se fig. 1), men dette ble redusert til 
bare en ny seksjon bak broseksjonen. Bakgrunnen måtte 
samtidig følge bakkant av det avkortede landskapet. 
Dermed har det oppstått et hulrom midt inne i anlegget.  
Bygging av den nye seksjonen var fort gjort, og resten av 
høsten ble brukt til å bygge landskapet henimot komplett 
med en gang slik at dette stod ferdig til julemøtet i 
desember.

• Desember: Den korte broa ved Kroken Gruver (tidl. 
benevnt Vindheim gruver) ble besluttet byttet ut med 
en 36 cm lang og større bro. Dette medførte betydelig 
omlegging av sporene på stasjonen, og avgreningen til 
gruva måtte også flyttes endel. Dette medførte stans i 
kjøringen på Kroken Gruver, men ombyggingen ble lagt 
til perioden mellom kjørekvelden i desember og den 
neste i februar 2024.

Et tidligere planlagt prosjekt ble gjennomført:

• Fremo-forlengelsen ut døra ble bygget. Samtidig ble 
skyggestasjonen som stod i gangen på Nidarvoll plukket 
fram og satt i stand til å kunne være en flyttbar stasjon 
som kobles til denne Fremo-forlengelsen. Dette arbeidet 
ble startet i juli og stasjonen, som nå fikk navnet Vestre 
Fiklagard. Den ble brukt første gang på kjørekvelden 3. 
oktober.

Fig. 2 - Den nye rette broa mellom Gjevingåsen og 
Vindheim (3.10.23)

Fig. 4 - Ombyggingen ved Kroken gruver. (2.1.24)
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Utadrettet virksomhet
Klubben deltok, som året før, på arrangementet Finn Fram 
Fest som Trondheim kommune arrangerte på Spektrum 16. 
april 2023. Vi presenterte klubben og demoanlegget som 
ble bygget året før var en sentral bit av det publikum kunne 
se tog kjøre på. Moderne MJ ble også vist fram i form av 
rullende materiell. NJK Trøndelag ble innlemmet i vår stand.

TMJK hadde åpen dag lørdag 2. desember som var den 
internasjonale MJ-dagen. Over all forventning kom det 
132 besøkende i tillegg til ca. 20 som deltok som utstillere 
eller medlemmer med oppgaver. Annonseringen begrenset 
seg til en notis på Facebook-gruppa "Trondheim i dag". 
Erfaringene med arrangementet var udelt positive.

Prosjekt Torgkvartalet
Mot slutten av 2022 ble det lansert et mulig prosjekt i 
Stjørdal, på kjøpesenteret Torgkvartalet, om bygging av 
en permanent modelljernbane til utstilling som vil kunne 
gi klubben litt inntekter i form av nedlagt arbeid. Saken 
vakte ikke allmenn tilsluttning i TMJK og vi avstod å stå som 
prosjektledere, men er åpen for å stille lokale til disjonsisjon 
på Ringve under byggingen, samt at enkeltmedlemmer 
selvsagt kan bistå med arbeidskraft som vi i tilfelle får inntekt 
av. Det er NJK Trøndelag som er drivkraft i prosjeketet nå. 
Ved utgangen av 2023 var prosjektet på en måte igangsatt, 
men konkret bygging er ikke igangsatt på Ringve så langt.

Innbrudd
I juni skjedde det to innbrudd med to dagers mellomrom. 
Første dagen (16.6.) ble alle dørene brutalt brutt opp slik 
at låsmekanismene ble ubrukbare. Tyvene var opplagt på 
jakt etter penger og omsettbare gjenstander. De virker å 
ha brukt opp tiden før alarm gikk på med å få opp en safe 
som fylkeskommunen lot stå igjen på ett av bakrommene. 
Det ble brukt kraftig verktøy. Utbyttet er ukjent, men ingen 
ting som var til skade for oss. Vår pengekasse med ca. 300 
kroner  ble tømt, en del rekke kvalitetsverktøy tatt, samt 
en gammel PC. Kjøleskapet ble også tømt for sjokolade og 
brus.

To dager senere (19.6.) ble anlegget ribbet for rullende 
materiell, samt noe mer verktøy. Det rullende materiellet  
og noe verktøy ble gjenfunnet dagen etter, slengt fra 
seg langs skolens yttervegg. Det hadde regnet så noe 
vannskade ble det på dette. Hendelsene ble politianmeldt, 
men som to ulike hendelser da politiet var til stede da vi 
kom til lokalet 19.6., og de sørget for anmeldelsen. Det 
medførte at vi måtte ut med egenandel på kr 10 000 to 
ganger ved forsikringsoppgjøret. Heldigvis ble ingen ting på 
selve anlegget skadet.

Skolen tok ansvar for å skifte ut de ødelagte dørene, men 
dette har tatt svært lang tid. Sent på høsten ble de to 
dørene inn til anleggsromemt siftet og vi igjen kunne låse 
døree på vanlig måte. De resterende tre dørene til siderom 
er fortsatt ikke skiftet ut, så der låses det med påskrudde 
hengelåser. 

Fig. 6 - Finn Fram Fest i Spektrum. (16.04.23)

Fig. 7 - MJ-dagen 2. desember. MJF hadde egen 
stand med LGB-tog.

Fig. 8 - MJ-dagen 2. desember. Besøkende i alle 
aldre var innom anlegget vårt. Noen medlemmer 
sørget for togkjøring hele tiden. Anleggets høyde 
over gulvet viste seg gunstig for å "tåle" større 
mengder med tilskuere siden kroppskontakt mellom 
anlegget og folk skjer mot den egentlig robuste 
anleggskanten. 
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Økonomi og regnskap
Regnskapet for 2023 viser et overskudd kr 28068,56. 
Kiosksalget ga et overskudd på kr 3557.  Vi har også fått 
tippemidler fra Grasrotandelen kr 4260. Kontingent 12570 
inn (som er litt lavere enn i fjor) og 1100 ut (MJF og NJK). 
Anlegget er påkostet kr 8440 og det er anskaffet verktøy 
for kr 6903, i hovedsak for å erstatte stjålent verktøy. 
Administrasjonskostnader er kr 2867, deri to storposter: 
postboks og nettsted. Postboksen er avskaffet i løpet av 
året. Kapitalutgifter kr 1240, og ekstraordinære inntekter 
på kr 23591, som i hovedsak skyldes forsikringsgodtgjørelse 
pga nevnte innbrudd og momskompensasjon. 

Beholdninger 31.12.23 var

•  Bank brukskonto  kr 41 858,96
•  Bank foliokonto   kr 182 217,83
•  Kontanter    kr 10,00
•  COOP konto   kr 3494,69 
Coop-kontoen er antagelig betydelig høyere, men tekniske 
forhold gjør at vi ikke har hatt tilgang til kontoen, hvilket i 
skrivende stund er i ferd med å endres.
Egenkapitalen har økt med kr 21 747 til kr 227 721. 

Styrets uttalelse
2023 har vært et produktivt år for TMJK, til tross for at vi 
mistet de tre første månedene med tilgang til anlegget. 
Det har vært gjennomsnittlig 8,1 medlemmer på hver 
byggekveld. Det er nedlagt 797 arbeidstimer som er litt 
mindre pr. måned enn året før, noe som nok skyldes flere 

kjørekvelder og færre byggekvelder.  Vi har bygget videre 
på de delene som ble gjort kjørbare i 2022, det vil si 
prioritering av landskapsbygging. 

Seks kjørekvelder ble arrangert, en hver måned. Det virket 
å være litt i tetteste laget, så for 2024 prøver vi oss med ca. 
seks uker mellom hver kjørekveld.  

Rekruttering av nye medlemer ble satt som et mål ved 
forrige årsmøte. Det har delvis skjedd ved den økingen av 
aktive medlemmer med 2-3 (30 %) siden året før. Vi tror 
dette skyldes at de aktive som ønsket det har fått sine egne 
teiger på anlegget som de har fått ansvar for. Dermed har 
de en konkret oppgave å gå til og får et eierskap til den 
delen av anlegget.

Utsiktene for å forbli på Ringve skole er ikke avklart, til tross 
for forsøk på våren med møter med Trondheim kommune. 
Vi møtes med velvillighet, men ingen vedtak eller avtaler om 
mer langsiktig tilstedeværelse på Ringve. Den forverrede 
kommuneøkonomien som ble avdekket på høsten har gjort 
at kommunens planer om opprusting av skolen med tanke 
på bruk som ordinær skole er utsatt. Det gir oss et visst 
pusterom på kanskje en par-tre år før noe nytt skjer. 

Klubbens økonomi må sies å være god. Vi kan derfor 
bruke midler på å bygge videre på anlegget. Vegetasjon 
på anlegget faller forholdsvis dyrt, men er nok en god 
investering siden den "beplantningen" som er gjort den 
senere tiden har høynet anlegget visuelle kvalitet betydelig. 
Styret vil i så måte berømme medlemmet Per Arne Eriksen 
for utmerket arbeid i så måte.



Tirsdag 28.3.23 kl 20:00 på To Tårn, Marienborg

Tilstede: Svein Sando, Åge Jørstad, Jeroen Wessels, Jan Erik Lyse, Georg Reppe, Arne Heggeseth, Per 
Arne Eriksen, Bjørn Pedersen, Morten Wæraas

1. Valg av møteleder

Svein Sando valgt med akklamasjon

2. Valg av referent og protokollunderskrivere

Morten Wæraas blir foreslått som referent

Åge Jørstad og Per Arne Eriksen melder seg til å skrive under på protokollen

3. Godkjenning av årsmøteinnkalling Godkjent

Godkjent

4. Styrets årsrapport for 2022

Årsmøtet ser gjennom årsrapporten i fellesskap. Svein Sando leser «styrets uttalelse». 

Godkjent

5. Godkjenning av regnskap

Arne snakker om økonomien. Ble brukt en del på anlegget i fjor slik at vi som planlagt gikk med 
underskudd. Litt usikkerhet om Coop-kontoen som må avklares.

Godkjent

6. Budsjett for 2023

Godkjent

7. Innkomne forslag

Ingen

8. Kontingentsatser

Styret foreslår uendrede satser. Aktiv 900 (2 x kr 450), Junior/student kr 450 og Støtte kr 250.

Godkjent

9. Valg

Dagens styre stiller til gjenvalg.

Leder: Svein Sando
Sekretær: Morten Wæraas
Kasserer: Arne Heggeseth
Styremedlem: Georg Reppe
Styremedlem: Jan Erik Lyse
Revisor: Bjørn Pedersen (ny)

Alle valgt ved akklamasjon

Årsmøtet ble hevet kl 20:40

Protokollunderskrivere:

Åge Jørstad       Per Arne Eriksen

TMJK Årsmøte 2023 – Protokoll
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Til medlemmene 

INNKALLING TIL ÅRSMØTE 2024
Sted: Ringve skole

Tid: Tirsdag 5. mars 2024, kl 20 

 

AGENDA 
1. Valg av møteleder 

2. Valg av referent og to som skal skrive under protokollen.

3. Godkjenning av årsmøteinnkalling 

4. Styrets årsrapport for 2023 (s. 2-6 i dette dokumentet)

5. Godkjenning av regnskap for 2023

6. Budsjett for 2024

8. Fastsettelse av kontingentsatser for 2024 

 Uendret: Aktiv 900 (2 x kr 450), Junior/student kr 450 og Støtte kr 250. 

9. Valg av styre fram til neste årsmøte i 2025

   a) Formann 
   b) Øvrige styremedlemmer  
   c) Revisor 

Styrets innstilling til styrets sammensetning (gjenvalg på alle):

•    Leder: Svein Sando
•    Sekretær: Morten Wæraas
•    Kasserer: Arne Heggeseth
•    Styremedlem: Georg Reppe og Jan Erik Lyse
•    Revisor: Bjørn Pedersen 

Bare medlemmer som har betalt kontingent for 2024 (kontonummer oppe til høyre på siden) har stemme- og 
talerett på årsmøtet. Støttemedlemmer har ikke stemmerett, men har rett til å være tilstede. Det er mulig å betale 
kontingenten ved oppmøte. 

Årsmøtet kan selv avgjøre om andre besøkende kan overvære møtet og eventuelt også gis talerett.

Etter årsmøtet: Planer og ideer for klubbens drift og gjøremål. Alle tilstedeværende kan delta i denne 
samtalen.

Med vennlig hilsen 

Styret
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Kontonummer for 

kontingent 2024: 

0540 90 95633

Vipps 547231

Satser:

Aktiv 900 (2 x kr 450), 

Junior kr 450,

Støtte min. kr 250.



Resultat per 31. desember 2023      
 

Utgift Inntekt
Kontingent betalt 1100,00 Kontingent inn 12570,00
Kiosk innkjøp 5220,97 Kiosk salg 8778,00
Anleggsutstyr 8439,80 Tippemidler 4259,88
Verktøy 6902,70 Arrangement -368,00
Administrasjons- 
kostnader

2866,90

kapital inntekter og 
utgifter

1239,75

Diverse 53793,00 73591,30
sum 72002,40 sum 100 070,96
Til Egenkapital 28068,56
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TMJK – REGNSKAP 2023

Balanse per 31. desember 2022  

Eiendeler Egenkapital
Bankinnskudd brukskonto  kr 171 497,21 Egenkapital   kr 202 479,20
Bankinnskudd Fond  kr 30 675,99 
Kontanter  kr 306,00 
COOP konto  kr 3 494,69 

 kr 202 479,20  kr 202 479,20 
Egenkapitalprosent 100 %

Balanse per 31. desember 2023

Eiendeler Egenkapital
Bankinnskudd brukskonto  kr 41 858,96 Egenkapital   kr 227 721,48
Bankinnskudd Fond  kr 182 217,83 
Kontanter  kr 150,00 
COOP konto  kr 3 494,69 

 kr 227 721,48  kr 227 721,48 
Egenkapitalprosent 100 %
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TMJK Regnskap 2023 – Revisors beretning
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TMJK – BUDSJETT 2024

Budsjett Regnskap Avvik Budsjett
Inntekter 2023 2023 2024

Kontingent inn  kr 15 000  kr 12 570,00  kr -2 430,00  kr 15 000 
Tippemidler  kr 3 700  kr 4 259,88  kr 559,88  kr 4 000 
Kiosksalg  kr 6 000  kr 8 778,00  kr 2 778,00  kr 6 000 
Arrangement  kr 4 000  kr (368,00)  kr (-4 368,00)  kr 4 000 
Sum inntekter  kr 28 700  kr 25 239,88  kr (-3 460,12)  kr 29 000 

Utgifter
Anleggsutstyr  kr 25 000  kr 8 439,80 kr 16 560,20  kr 25 000 
Verktøy  kr 2 000  kr 6 902,70 kr (-4 902,70)  kr 4 000   
Husleie kr 0  kr 0 
Administra-
sjonskostnader

 kr 3 000  kr 2 866,90 kr 133,10  kr 3 000 

kapitalutgiiter  kr 300  kr 1 239,78 kr (-939,78)  kr 300 
Forsikring kr 2 100 kr 2 100  kr 2 100 
Diverse  kr 3 000  *kr 53 793,00 kr (-50 793)  kr 3 000 
Sum utgifter  kr 35 400  *kr 73 242,18  kr 37 400 

Resultat  kr (6 700)  kr (48 002,30)  kr (7 400)

*) 50 000 av dette skyldes mellomregnskap/overføring av startkapital for 
Torgkvartalanlegget som er overført brukskonto for det prosjektet. Det 
bør diskuteres om det beløpet har noe i TMJKs regnskap å gjøre.


